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Abstract (en)
The disposal material is compacted to a fraction of its original volume while retaining its mixing structure and bond structure, is temporarily stored
in this form, if necessary, and transported, and subjected to pyrolysis in this compacted form. All the pyrolysis products are immediately afterwards
subjected to a high-temperature treatment under elevated pressure. The compacted disposal material can have been compacted into containers and
is subjected to a low-temperature pyrolysis under pressure. In the environmentally sound processing of consumer goods, such as automobile wrecks
or the like, large-volume portioning of the scrap material is carried out by division and/or compression before the intermittent introduction into the
pyrolysis chamber. The solid, liquid and/or gaseous process products arising in the pyrolysis and containing pollutants are passed through one or
more molten baths or smelted in an appropriate high-temperature furnace. The pyrolysis chamber can consist of a heatable pipe or rectangular duct
or of a continuous furnace which takes a plurality of suitable containers with compacted disposal material.

Abstract (de)
Das Entsorgungsgut unter Beibehaltung seiner Misch- und Verbundstruktur auf einen Bruchteil seines ursprünglichen Volumens verdichtet,
in dieser Form, falls erforderlich, zwischengelagert und transportiert und so verdichtet einer Pyrolyse unterzogen. Die Gesamtheit der unter
erhöhtem Druck stehenden Pyrolyseprodukte wird nachfolgend unmittelbar einer Hochtemperaturbehandlung unterworfen. Das kompaktierte
Entsorgungsgut kann in Behältnisse hineinverdichtet sein und wird einer Niedertemperatur-Druck-Pyrolyse unterzogen. Bei der umweltschonenden
Aufbereitung von Verbrauchsgütern, wie Automobilwracks o.dgl., erfolgt ein großvolumiges Portionieren des Schrottgutes durch Zerteilen und/
oder Stauchen vor dem intermittierenden Einbringen in die Pyrolysekammer. Die bei der Pyrolyse anfallenden, Schadstoffe enthaltenden, festen,
flüssigen und/oder gasförmigen Verfahrensprodukte werden durch ein oder mehrere Schmelzbäder hindurchgeleitet bzw. in einem entsprechenden
Hochtemperaturofen aufgeschmolzen. Die Pyrolysekammer kann aus einem beheizbaren Rohr oder rechteckigen Kanal bestehen oder aus einem
Durchlaufofen, der eine Mehrzahl geeigneter Behältnisse mit verdichtetem Entsorgungsgut aufnimmt.
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